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MARIEHAMN  INNER  WHEEL  CLUB 
Distrikt  235  
Sverige                       

 
 
TEMA     Reach and Inspire 

IIW-president    Mamta Gupta  
2024-2025 

 
 
KALLELSE TILL MARS MÅNADSMÖTE  
 
Datum:      onsdagen den 12.03.2025       
Tid:                          KL 18.00  
Plats:                      Restaurang Nautical  
 
Vänligen anmäla dig till vice klubbmästare Ulla Fagerlund 0457–0659147 eller 

fagerlundulla@gmail.com före måndagen den 10.3.  
 

PROGRAM 
- Val av styrelsen för verksamhetsåret 2025-2026. Se förslag i bilagan.  
- Rapport från distriktsmötet 
- Diskussion om Lions projekt för vedspisar till Ukraina à €150,00/spis. Kan vi ger bidrag?  
- Diskussion om aprilmötet med pyssel hos Birgitta   
- Övriga frågor 
- Eventuella uppvaktningar och rapport från Gunne Salmelins begravning.  
- Carol Andersson håller 3min IW 
- Ordet är fritt! 
- Vinlotteri. Kom ihåg kontanter! 
 
 

Hoppas vi ses!  
 
Mariehamn den 4.3.2025 
Sheila Sundblom 
klubbsekreterare 
 
Bilaga: Förslag till styrelsen och funktionärer för 2025-2026 
 
 
REFERAT FRÅN FEBRUARIMÖTET 
 
10 medlemmar och en gäst samlades 12.30 i kafeterian på Röda Kors gården för lunch. Vi insåg 
snabbt att det var för mycket ljud för att har det formella mötet där. Men lunchen var god och  
Samtalen livliga. Stinas gäst Anki Eriksson deltog aktivt i diskussionerna.  
Kl 13.30 flyttade vi till det fint inredda och hemtrevliga vardagsrummet där Martina Andersson, 
samordnare för beredskap på RKs Ålandsdistrikt informerade oss om hur beredskapen är 
uppbyggd på Åland. Det finns ett tätt samarbete med RK i Finland och övriga världen både 
beträffandes om Åland skulle behöver hjälpinsatser och att vi kan hjälpa andra främst genom 
katastroffonden. Trots att det finns ett fåtal anställda sker det mest av verksamheten på frivillig 
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bas. Åland har ett liten lagar av förnödenheter och fält tenter med värme och utrustning - den 
användes uppe vid sjukhuset i samband med testning under pandemin. Röda Korset håller 
kurser för företag, frivilliga, och övriga organisationer samt har ett gott samarbete med frivilla 
räddningsverksamhet, psykologisk stödgruppen, Emmaus, Folkhälsan m.fl.   
Martina avslutade med en genomgång av beredksap i hemmet och delade ut en broschyr som 
är något mera detaljerade än den som kom nyligen kom till alla hushåll och sedan tackades med 
en IWros bokmärke.  
 
Därefter kunde vi börja med det formella mötet. Sheila höll i trådarna i Birgittas frånvaro och 
tände ljuset för Vänskap, Hjälpsamhet och Internationell förståelse,  
Då vi hade en gäst presenterade alla sig.  
Tackbrevet från Eskilstuna IW klubb som nyligen fyllde 50år lästes upp.  
Bördis informerades om att Gunne Salmelin som har varit medlem från starten har somnat in. 
Vi höll en tyst stund för henne.  
Vi hade hälsningar från Benita Mörn och Arla Carlstedt.  
Irene som nyligen haft en bemärkelsedag uppvaktades med IW ros bokmärken 
Irene berättade om Lions projekt där man kan bidrar med en liten vedspis till Ukraina med en 
inbetalning på €150.  
Vinlotteriet inbringade €52,00 och vans av Irene.   
 
Efter mötet råkade jag träffa Mariehamns RKs verksamhetsledare som hade just skrivit färdigt 
medlemsbrevet som hon bar att jag skicka ut till alla våra medlemmar. Se separat mail. De vill 
gärna har nya medlemmar. 
 
Sheila  
 
 
 
 
 
 
 


